
Zápis  

z jednání Osadního výboru Zahrádka  

s místostarostou města Tábora, které 
se konalo dne 17.11.2022 v hasičárně v Zahrádce 

 

Jednání inicioval místostarosta města Tábora Radoslav Kacerovský, který se 
v nové funkci seznamuje s problémy jednotlivých příměstských částí. 
S potěšením jsme uvítali jeho návštěvu jako prvního představitele 
z nejužšího vedení města od vzniku osadního výboru v r. 2006. 

Za Osadní výbor Zahrádka se jednání v hasičárně zúčastnil předseda Miroslav 
Běhoun a člen Josef Mareš. Třetí člen výboru Jan Samec byl omluven. 

P. Kacerovský sdělil, že jako člen vedení města má v gesci agendu životního 
prostředí, a proto se dotazoval na problémy Zahrádky v této oblasti. Zajímal 
se i ostatní problémy příměstské části. 

P. Kacerovský pochválil osadní výbor za stav a údržbu hasičárny (kulturní 
místnost). M. Běhoun sdělil, že prověří možnost zavedení přívodu pitné vody 
pro bezpečný provoz hasičárny. 

Dále se p. Kacerovský zajímal o veřejnou zeleň v Zahrádce, ocenil výsadbu 
stromů kolem silnice za Zahrádkou směrem k vojenskému prostoru. Ptal se 
na možné volné plochy ve vlastnictví města, které by bylo možno osázet 
stromy. Těchto prostor zde moc není. 

Mluvilo se o věznici Všechov a o obchvatu Všechova. Obě stavby jsou 
předmětem 4. aktualizace Zásad územního rozvoje Jihočeského kraje, tento 
dokument se zatím nedostal zastupitelům kraje ke schválení, probíhá 
vypořádání připomínek. Stále trvá podpora severního obchvatu. 

M. Běhoun dále nadnesl problém s vjížděním vozidel do vojenského 
prostoru, ale i na nemovitosti soukromých majitelů. Armáda ČR v minulých 
dnech odstranila zákazovou značku, která byla umístěna za Zahrádkou na 
hranici vojenského prostoru na komunikaci, která vede přes prostor až 
k chatové osadě u Lužnice. Značka byla osazena dodatkovou tabulkou 
„Mimo AČR a majitele nemovitostí“. Značka omezovala vjezd cizím osobám, 
což nyní neplatí. Zároveň značka výrazně eliminovala možnost vytváření 
černých skládek na tomto území. P. Kacerovský slíbil, že se zeptá na 
okolnosti kolem odstranění značky. 

Dále bylo zmíněno území Natura 2000, tj. chráněné území o výměře 30 ha v 
oblasti 4 rybníků v bývalém vojenském prostoru, které by bylo dotčeno 
případným jižním obchvatem Dražic a Drhovic. 



Nakonec M. Běhoun sdělil, že někteří občané Zahrádky by zde chtěli 
vybudovat víceúčelové hřiště (pro děti i dospělé). Shodli jsme se s p. 
Kacerovským, že prověříme možnosti, ale jedná se o náročnou a nákladnou 
investici, která asi není na pořadu dne, neboť by byla přínosem jen pro úzký 
okruh místních občanů. 

 

Zapsal: J. Mareš 


